
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 33 (Birke-/Bøgeskoven)  

Dato: Tirsdag d. 02.05.2020  

Deltagere: Henriette Jensen, Flemming Andersen, Lene Hilden, Bennie Spilker, Jannie Schaub og 

Sara Malm  

Punkter på dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde. Referatet og dagsorden er godkendt inden 

mødet.  

2. Driften, Status på aktivitetslister og andre driftsager. 

Vi ønsker ikke Pernille fra GB tager beslutninger vedr. ændringer m.m. i vores afdelingen uden 

først at have rådført sig med bestyrelsen.  

Bestyrelsen spørger til den sociale vicevært, hvem er det, hvordan kan vi komme i kontakt med 

vedkommende, hvor mange timer fungerer vedkommende i vores afd. hvornår er SV startet op? 

 Umiddelbart læser vi, at der de sidste 6 mdr. været tilknyttet en SV i afdelingen ?? 

Vi beder til der bliver sat 3 ekstra skraldespande op og 4 ekstra hundeposestativer op i afdelingen. 

3. Pause 

4. Helhedsplanen 

Bestyrelsen har ikke modtaget svar på de spørgsmål der tidligere er sendt til Johnny. 

Vi ønsker fuld agt indsigt i det tilsendte materiale til LBF. 

Fungerer bruger og styrergrupper stadig ? 

Efter regeringen har været fremme og lovet flere penge, er LBF rykket for vores placering i køen ? 

Vi ønsker at spørger ind til nyt i udbygningen af storskraldsrummet ? 

 

5. Nyt fra Cafeen:  Håber at starte op d. 11/6-20 

 

6. Nyt fra OB:    OB er ikke startet op efter corona. 

 



7. Nyt fra SU:  Intet nyt.   Vi er ikke endnu oplyst, hvad der fremadrettet sker efter Rødkælkevej 

har trukket sig pr. 31/12-20.  

 

8. Indkommen post: 

En beboer spørger om der er mulighed for at plante sommerblomsterfrø på græshøjene rundt i 

bebyggelsen. Super ide, vi går videre med sagen. 

 

 


